

Egg-cellent ^{???} QUIZ

免費參加贏取

Participate for free to win a ticket to

"Discovery Bay Easter Egg Hunt on the Beach cum Carnival 2025"

「愉景灣沙灘獵蛋奇兵暨嘉年華2025」門票

Now to 15 Apr 2025

Member Exclusive 會員尊享

How to Play 遊戲方法



Scan the QR code to join the online quiz challenge! Members who are the first to answer all the questions correctly will have the chance to win a ticket to the "Discovery Bay Easter Egg Hunt on the Beach cum Carnival 2025"

掃描QR code, 參加網上問答挑戰!

最先答對所有題目之會員即有機會贏取「愉景灣沙灘獵蛋奇兵暨嘉年華」門票乙張

The list of winners will be announced on the club notice board and MessageSpring on 16 April.

得獎名單將於4月16日於會所告示板及MessageSpring公布, 敬請留意。

Prize collection details will be notified to individual winners via email.
領獎詳情將會以電郵通知個別得獎者。

- 1) Each household can receive a maximum of one ticket for the "Discovery Bay Easter Egg Hunt on the Beach cum Carnival 2025".
每戶籍最多只能獲得「愉景灣沙灘獵蛋奇兵暨嘉年華2025」門票乙張。
- 2) Prizes are limited, and available on a first-come, first-served basis.
禮物數量有限, 先到先得, 送完即止。
- 3) In case of any dispute, Discovery Bay Recreation Club reserves the right of final decision.
受條款與細則約束, 如有任何爭議, 愉景灣康樂會保留最終決定權。